

The logo is a large, black, stylized letter 'T' that curves at the top and bottom, resembling a wing or a sail. It is positioned to the left of the text 'anzer 22'.

# Tanzer 22

## 2016 Canadian Championships

September 3rd and 4th, 2016

The Tanzer 22 Canadian Championships will be included in the Hudson Yacht Club Labour Day Regatta. The Saturday Long-Distance Race and the Sunday Fleet racing will be used to complete the 2016 Tanzer 22 Canadian Championships. Although the idea, opportunity, planning and announcement are somewhat late in the season, the goal of the event is to acknowledge the current fleet renewal and create momentum for future Tanzer 22 regattas.

Please visit <http://www.hudsonyachtclub.com/regattas/> for NOR, SIs and Registration Forms.

Les Tanzer 22 Championnats Canadiens seront inclus dans le Hudson Yacht Club Labour Day Regatta . Le samedi de longue Distance Race et la course dimanche flotte seront utilisés pour compléter les 2016 Tanzer 22 Championnats Canadiens . Bien que l'idée, l'occasion, la planification et l'annonce sont un peu tard dans la saison, l'objectif de l'événement est de reconnaître le renouvellement de la flotte actuelle et créer une dynamique pour les futurs Tanzer 22 régates.

S'il vous plaît visitez <http://www.hudsonyachtclub.com/regattas/> pour NOR , SIs et les formulaires d'inscription.

